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Site Visit to Kai Tak East, Kai Tak West, 

Buildings and Electrical and Mechanical Works Projects by Urban Renewal Authority 

 

Urban Renewal Authority (URA) visited Central Kowloon Route (CKR) – Kai Tak East (KTE), Kai Tak West 
(KTW) and Buildings, Electrical and Mechanical Works (BEM) projects on 12 May 2023. 

Participants had the opportunity to learn about the construction and challenges of the CKR project 
through interactive exhibits at CLC. Following a site walk, participants learned about the construction 
methods and techniques used for the underwater tunnel at KTW site, as well as the Ventilation Building 
and Administration Building at BEM site. Finally, participants visited the Smart Site Management Hub at 
KTE Office to understand how CKR leverages digital technology to create a smart site environment. 

 

 

市區重建局 

參觀啟德東、啟德⻄及⼤樓及機電⼯程 

 

市區重建局（市建局）於 2023 年 5 ⽉ 12 ⽇參觀中九龍幹線啟德東、啟德⻄及⼤樓及機電⼯程。 

⼀眾參加者透過社區聯絡中⼼內多項互動設施，了解中九龍幹線⼯程項⽬及挑戰。參加者隨後移

師⾄啟德東⼯地、啟德⻄⼯地和⼤樓及機電⼯程⼯地，了解⾏⾞橋、海底隧道、啟德通風⼤樓及

⾏政⼤樓的建造⽅法及施⼯技術。及後參加者參觀了位於啟德東⼯地辦公室內的智慧⼯地管理平

台，探討中九龍幹線如何應⽤數碼科技締造智慧⼯地環境。 
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